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L993 in
Notulen van de jaarvergadering van derrlJsclub Oran jewoudtt, gehouden op dinsdag 30 novemberrrTropenfaunarr te Heerenveen.

1. Opening.

Voorzitter Jansma opent de vergadering om ruim 20.00 uur
en heet in totaal 5 leden welkom. Deze magere opkomst van
de leden is een historisch dieptepunt in het bestaan varr
de vereniging. De ijsbaan is tijdens deze avond ook open
ên dat is waarschijnlijk de eerste keer, dat dit samen-
valt met een jaarvergadering in november.

2. ltededelingên en ingekomen stukken.

a. Schrijven van de K.N.S.B. over respectievelijk:
- wijziging van de bestuurs-samenstelling

evt. licenties

b. Schrijven van de Bond van ïJsclubs Gewest Friesland
over:

- opgavê van het aantal leden van onze vereniging
- uitnodiging voor Gewestelijke Jaarvergadering op
23/LL/e3.

c. Schrijven van diverse Toneelverenigingen over hun
programma's seizoen 1,993/94.

-rrsnitser Tonieltl
-rrUs nochtrr Drachten
-rrsljucht en Rjuchttr Giekerk
-trit Huzemer toniel-tt
-trNim it sa it istt Twizelerheide

d. Bevestiging Jafro's voor de verzorging van de rnuziek
op de feestavond op 5/2/f994.

e. Schrijven van de Gemeente Heerenveen over:
De aanstelling van een wijkwethouder en een wijk-

contactambtenaar voor Oranjewoud.
-Reaktie van de gemeente op de brief over de plan-
voorbereiding en de uitbreiding van Oranjewoud met
daari-n het plan over de ijsbaan.
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uitgegane stukken.

a. Diverse bedrijven aangeschreven
loterij van de feestavond.

b. Schrijven naar kranten over de feestavond (voor en na)
en de gehouden fietstocht.

c. Omrop Fryslán: Opgave van feestavond en fietstocht.

d. Plaatselijk blad ttït Wáldnijst', waarin een artikel is
geplaatst over de ijsclub.

e. Gemeente Heerenveen
-brief met vraag over stand van zaken rond de ijs-
baan + opgave van de juiste afmetingen.
-brief met aanvraag voor een gesprek met wijkwethou-
der en wijkcontactambtenaar.

l{otulen van de vorige vergadering.

Deze worden onder dank van de voorzitter zonder op of
aanmerkingen goedgekeurd en getekend.

JaarversLag L992/L993 door de sekretaris.

Naar aanleiding hiervan bedankt Henk Bijlsna het bestuur
voor de medewerking en de goede samenwerkinq bij de
verhuur van het clubhuis.

Jaarverslag van de penningrmeester.

De verhuur heeft weer een flink bedrag opgeleverd
(f.4.000,-) en in totaal is er bijna f.10.000,- batig
saldo over dit boekjaar. lÍel moet er rekening mee worden
gehouden, dat de posten verhuur en rente kunnen wegvallen
bij de aanleq van een nieuwe ijsbaan. Douwe de Jong stelt
voor om als rrvoorschotrt hierop nu alvast de kontributie
te verhogen naar bijv. f .l-Or- per lid. Het bestuur neemt
dit voorstel in overweging, maar een beslissing kan op
dit noment niet worden gienomen, I^tegens te weinig aanwezi-
ge leden.

Kaskontrole-commissie .

De heer Dikkerboom heeft samen met H.Bijlsma de boeken
gecontroleerd en in orde bevonden. De heer Dikkerboorn
vindt, dat alles zeer punktueel en consentieus is bijqe-
houden en raadt het bestuur aan om zuinig te zí1n op deze
penningrneester.
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8.

7. Benoeming nieuw lid kaskommissie.

1-O.

De voorzitter bedankt de heren Dikkerboom en Bijtsma voor
de bewezen diensten en vindt- Sies Siebenga bereid om de
taak over te nemen van het aftredende lid Y.Dikkerboom.

Bespreking feestavond.

Het gecontracteerde HÊzemer Toneel laat het afweten. In
plaats daarvan speelt nu rrMeiinoor Ïentr uit Drachten. In
het programma dat is rondgebracht langs de leden staat nu
het -verkeerde toneelstuk vermeld. Het bestuur zal- dit
opvangen door of een aanvullend stencil te maken of dit.
te vermelden in de kranten.

Besprekingi schaatswedstri jden.

De voorzi-tter zegE, dat het bestuur niet van standpunt is
veranderd: dus geen andere wedstrijden dan voor de leer-
lingen van de scholen en voor eigen leden. Het wordt
steéds moeilijker om iets op de baan te organiseren'
omdat er te weinig mensen zijn in het bestuur en ook te
weinig vrijwiltigers. Douwe de Jong (Ratelaar 32) en Henk
Bijlsma bieden zich aan als vrijwilliger om mee te helpen
als de baan open is.

Bespreking f ietstoertocht.

ook dit jaar lveer positief beoordeeld. D. de Jong wijst
erop, dat in principe een vergunning moet worden aange-
vraàgd voor het houden van een fi-etstocht, bij de giemeen-
te, óof i.v.m. verzekering voor ongevallen tijdens zo'n
tocht,. Het bestuur meent, dat dit niet nodig is, omdat de
toertocht niet wordt uitgepijld en er uitdrukkelijk op de
routebeschrijving staat, dat men op eigen risikcl meedoet!

Bestuursverkiezing.

Jan v.d. Bos wordt bij acclamatie herkozen voor nog eên
terrnijn. Het bestuur en de leden zijn daar blij mee.
Opvu}ling van de twee vakatures is moeilijk' vooral omdat
bij voorkeur mensen moeten worden gevraagd, die overdag
tijd beschikbaar hebben. Het bestuur zal nog een tweetal-
op de vergadering genoemde kandidaten benaderen. ook op
de feestavond kan een oproep worden gedaan, maar de
ervaring leert, dat daar meestal niets uitkomt.
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rn de eerst plaats komt het financiëIe aspect aan de
orde. Y.Dikkerboom vraagt of er een begroting kan worden
gemaakt van de kosten. op zich is dit een goed idee, maar
dit kan pas worden uitgevoerd al-s de prannen klaar zr}n.
Hierover komt overreg met de gemeente, zoars ar is afge-
sproken. Er moet worden onderhandeld over de kosten van
een nieuw crubhuis, verlichting, geruid etc. Het bestuur
zar daarbij een beroep op juridische bijstand doen van de
Bond en tevens korrtakt opnemen met rJscrub hlolvega, die
al hebben toegezegd om hun ervaringen te wirren uitwisse-
len met de aanleg van een nieuwe iisnaan. A1s daar aan-
leiding toe is, zar er een tussentijdse ledenvergadering
worden uitgeschreven om de reden te informeren over de
stand van zaken.

t-3. Rondvraag.

-Douwe de Jong doet een voorster om door bv. haartwed-
strijden het onderlinge kontakt tussen de leden te verbe-
teren. De voorzitter zegt toe dit te onderzoeken. verder
oppert bij het idee om een spreker uit te nodigen.

-Àebele de Vries vraagt of hij de wapenvergunning van
zijn startpistool nog moet verlengen. Her bestuur vindt
van wel, omdat bij de opening van de nieuwe baan dit goed
van pas kan komen, voor gebrui-k van een officiële starter
bij wedstrijden. Ook vraaqt hij hoeveel leden de ijsclub
nu heeft. De penningmeester antwoord, dat dit aantar rond
de 630 leden 1igt. Verder wijst hij erop, dat de water-
schapslasten voor de ijsbaan in principe voor de helft op
de verbruiker kunnen worden verhaald door de eigenaar.

-Henk Bijlsma zegt, dat de groene en zwarte containers op
zí1n naam staan- en dat daàrvoor qeen reinigingsrechten
aan de gemeente worden betaard. Besloten wordt om dit zote houden.

-Verder komt er uit de vergadering een opmerking, dat
\^ranneer de nu bestaande ijsbaan wordt leeggepompt, de
visclub moet worden qewaarschuwd voor het overbrengen van
de vissen naar een ander water.

-ook het steren van de Friesche vlag die van de Bond is
gekregen, houdt de gemoederen nog een t,ijdje bezig.
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13. Sluiting.
Niets meer
vergadering
zeer goede

aan de orde zijnde
om 22.10 uur onder

inbreng bij deze lage

sluit de
danleaegging
opkomst van
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voorzitter de
voor de toch
de leden.

Aldus opgemaakt
d.d.30 november

van de algemene
LYYJ.
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